
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی صلح
طلب، اما جنگ بلد است

عزیزی می فرمود: «سپاه پاسداران انقلاب اسلامی صلح طلب، اما جنگ
بلد است».

جمله کوتاه بود، اما بسیار عمیق و قابل تامل. کلماتی دلنشین که
حس آرامش و غرور را به شنونده القاء می کند. البته جز این هم از
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی توقعی نیست. چرا که سپاه برخاسته از
متن اندیشه انقلاب اسلامی و دارای ماهیتی آرمانی، ارزشی و مکتبی
است. اسلام دين صلح، صفا و آشتى است و قادر است كه تمام مسائل را
با منطق قوى و دلايل روشن و محكم، حل كند و به همین دلیل هيچگاه
پیامبر(ص) و ائمه معصوم(ع) لازم نمى ديدند كارها را با زور پيش
ببرند و با رفتار جنگ طلبانه جنگى را شروع كنند. اسلام جنگ طلب را
ستمگر می داند و نمي خواهد پيروانش ستمگر باشند. اما همان اندازه
كه مسلمانان را از جنگ طلبى بر حذر مي دارد، به همان اندازه هم
مسلمانان را موظف مي سازد كه در برابر جنگ طلبها از خود دفاع
كند. چرا که دفاع نكردن در برابر جنگ طلبها دليل خوارى و زبونى
است و اسلام هرگز نمي خواهد كه پيروانش خوار و زبون باشد و به

ديگران اجازه كشتار و تجاوز بدهد.
به همين دليل است كه امام علی عليه السلام نيز مى فرمايند: لاَ
ةٍَ، وَ إِنْ دُعِيــتَ إِلَيْهَــا تَــدْعُوَنَّ إِلَــى مُبَــارَز
يَِ جِبْ، فَإِنَّ الدَّاعِيَ إِلَيْهَا بَاغٍ وَ الْبَاغ

فَأَ
ٌ/ كسى را به مبارزه دعوت مكن؛ اما اگر تو را به مبارزه رُْوع مَص
دعوت كردند، براى دفاع از خود جنگ را قبول كن. زيرا شخص ستيزه جو

ستمگر است و ستمگر بر خاك مى افتد و مغلوب مى شود. (حکمت 233)
سپاه پاسداران فرزند انقلابی است که از مکتب اسلام نشات گرفته که
در جای خود اهل صلح و منطق و به موقع هم پاسدار مرز و بوم و کشور

دُُودِ اللّهِ است. وُنَ لِح ظِ اَف و وَالْح
سپاه همواره در توسعه صلح و امنیت داخل کشور و منطقه کوشا بوده و

نقش مؤثر آن در مقابله با تروریسم بر همگان آشکار است.
با مروری بر وقایع آغاز انقلاب و برپایی فتنه هایی چون غائله
ترکمن صحرا، فتنه کردستان، آشوب خلق عرب در خوزستان، غائله
شریعتمدار و خلق مسلمان در آذربایجان، فتنه ترور شخصیت های
انقلاب، جریان برانداز حزب توده، حمله به شهر هزار سنگر آمل توسط

https://madarandokhtaran.ir/%d8%b3%d9%be%d8%a7%d9%87-%d9%be%d8%a7%d8%b3%d8%af%d8%a7%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d8%a7%d9%86%d9%82%d9%84%d8%a7%d8%a8-%d8%a7%d8%b3%d9%84%d8%a7%d9%85%db%8c-%d8%b5%d9%84%d8%ad-%d8%b7%d9%84%d8%a8%d8%8c-%d8%a7/
https://madarandokhtaran.ir/%d8%b3%d9%be%d8%a7%d9%87-%d9%be%d8%a7%d8%b3%d8%af%d8%a7%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d8%a7%d9%86%d9%82%d9%84%d8%a7%d8%a8-%d8%a7%d8%b3%d9%84%d8%a7%d9%85%db%8c-%d8%b5%d9%84%d8%ad-%d8%b7%d9%84%d8%a8%d8%8c-%d8%a7/


کمونیست ها، انفجار مراکز حساس نظام توسط منافقین و دهها توطئه
دیگر همچون کودتاها، اغتشاشات و … دشمن درصدد جنگ داخلی و نابودی
جمهوری اسلامی بود ولی سپاه بر اساس قانون، مبارزه با عوامل و
جریان های خرابکار و برانداز را در دستور کار خود قرار داد و در
تمامی این حرکات، چه در مرحله شناسایی و چه در مرحله خنثی سازی و
مقابله، نقش اصلی را به عهده داشت و پاسداران با ایثار و حماسه
سازی توانستند امنیت،آرامش، آسایش و تداوم برکات انقلاب اسلامی و

یکپارچگی کشور را برقرار سازند.
در حماسه 8 سال دفاع مقدس هم سپاه نقش بی بدیلی داشت.

بی شک اقتدار و توانمندی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در خدمت
عدالت، صلح، امنیت جهانی و رفاه و تعالی جامعه بشری است.

برخلاف آمریکا و متحدان آن که همواره حامی گروههای افراطی و
تروریستها در منطقه غرب آسیا بودهاند، سپاه پیوسته در حال مقابله
با تروریسم و افراطیگری در منطقه بوده؛ که این امر بارها مورد
تأیید مسئولین دستگاههای بینالمللی، کشورهای منطقه و حتی خود
مقامات آمریکایی، قرار گرفته است. از جمله مبارزه چند ساله سپاه
پاسداران انقلاب اسلامی با داعش که خود دست پرورده کشورهای غربی از

جمله آمریکا بوده از مصادیق بارز این امر به شمار میرود.
آخرین مصداق جنگ بلدی سپاه، عملیات غرور آفرین وعده صادق بود که
سپاه با تنبیه دشمن متجاوز صهیونیستی درس عبرتی به دشمنان این
مرز و بوم داد تا دیگر هوس ماجراجویی به سرشان نزند و مهمتر
اینکه پاسخ مشروع و تنبیهی ایران در یک مرحله خاتمه یافت و جز
مراکز نظامی هیچ مرکز جمعیتی و یا اقتصادی در سرزمین های اشغالی

مورد هدف قرار نگرفت.
به جرئت می توان ادعا کرد که امروز سپاه پاسداران انقلاب اسلامی
اصلی ترین کانون تربیت انسان های صالح و خدمتگزار و نام آن تداعی

کننده آرامش و اقتدار برای مظلومان و مستضعفان عالم است.
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